



ش. م. ك.
مجموعة
الصناعات الوطنية
(القايسة)
NI Group

National Industries Group
(Holding)

الإدارة العامة Head Office

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

هاتف : (965) 24849466 Tel.:

هاتف : (965) 24844739 Opt.:

فاكس : (965) 24839582 Fax:

بريد الكتروني: mona.yousef@nig.com.kw e-mail:

www.nig.com.kw

الكويت في 2022/1/25

اشارة ٤٤٣٥٣

Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
Chief Executive Officer- Boursa Kuwait
Company
Greetings,

السيد / محمد سعود العصيمي المحترم
الرئيس التنفيذي - شركة بورصة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

Subject: NIND's Board of Directors
meeting

الموضوع : موعد اجتماع مجلس ادارة مجموعة الصناعات
الوطنية القايسة (ش.م.ك.ع.)

With reference to the above subject, and the requirements of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of law No. (7) of 2010 and amendments regarding the establishment of the Capital Markets Authority and Regulating Securities Activities. please find attached the material information form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وتطبيقاً لاحكام الكتاب العاشر (الافصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الافصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام،،،،،

Sincerely

Ahmed M. Hassan
Chief Executive Officer

احمد محمد حسن
الرئيس التنفيذي



٤٤٣٥٣

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
The material information form

2022/1/25		Date / التاريخ
National Industries Group Holding Company (KPSC)	شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة ش.م.ك. عامة	اسم الشركة Company Name
We are pleased to inform you that the Board of Directors' meeting of NIND has been set on Sunday 30/1/2022 at 1.00pm to consider increasing the company's issued and paid-up capital within the limits of the authorized capital, based on the NIND Extra-Ordinary General Assembly resolution on 20/12/2021	نود افادتكم بعقد اجتماع مجلس إدارة شركة مجموعة الصناعات الوطنية القابضة (ش.م.ك.ع) يوم الاحد الموافق 2022/1/30 في تمام الساعة الواحدة ظهراً وذلك للنظر في زيادة رأس مال الشركة المصدر والمدفوع في حدود رأس المال المصرح به وذلك بناء على قرار الجمعية العامة غير العادية الصادر بتاريخ 2021/12/20.	المعلومات الجوهرية The Material Information
There is no financial impact on the company right now.	لا يوجد أثر مالي حالياً.	اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

د. محمد

د. محمد

